
Vragen van de raad 
Gesteld op 15-11-2023 

Beantwoord op  

Partij VVD 

Onderwerp Vervolgvragen De Steendert 

 

Op 7 november heeft u antwoord gegeven op de vragen van de VVD aangaande De 

Steendert. Voor de vervolgvragen heeft de VVD-fractie zich gebaseerd op de door de gehele 

Raad aangenomen motie, dd 26 september 2023, aangaande De Steendert en het 

raadsbesluit, dd. 28 maart 2023, aangaande het LOP. In het raadsbesluit mbt het LOP zijn 

een 2-tal beslispunten opgenomen die bepalend zijn om te komen tot een besluit na een 

principe verzoek van Staatsbosbeheer om een bos aan te leggen in De Steendert, namelijk: 

 

4. De nadere invulling van het gewenste landschap bij beleidsontwikkeling of/en 

omgevingsplannen aan de gemeenteraad  ter advisering of ter besluitvorming voor te leggen; 

5. Als onderdeel van deze nadere invulling vooraf een verdiepend overleg te hebben met 

inwoners, (agrarisch)bedrijfsleven, belangengroepen etc.  

 

Bovendien heeft u regelmatig bij vragen van fracties uitdrukkelijk mondeling aangegeven en 

toegezegd tijdens vergaderingen van de Raad, de Raad bij de Steendert te willen betrekken. 

 

Vraag 1 

In uw beantwoording van 7 november geeft u aan dat het college in deze bevoegd gezag zou 

zijn. Wat is de reden dat u het raadsbesluit van 28 maart 2023 niet volgt en  de 

Gemeenteraad niet om een besluit vraagt? 

Vraag 2 

Zowel inwoners, omwonenden van De Steendert en de Gemeenteraad hebben meermaals 

aangegeven geen bos aan te willen laten leggen in De Steendert.  

Heeft u of hebben medewerkers van de gemeentelijke organisatie na 26 september (datum 

waarop de eerder genoemde motie is aangenomen) contact gehad met Staatsbosbeheer 

over De Steendert? 

 

Zo ja. Heeft u in uw overleg met Staatsbeheer aangegeven dat u als uitvoerend orgaan dit 

standpunt volgt? 

 

Zo nee, waarom niet? 

 


